



# ការរៀនសូត្រនៅទីកន្លែងធ្វើការ ព័ត៌មានសម្រាប់មាតាបិតា និងអ្នកថែទាំ

## Workplace Learning Information for Parents and Carers

តួនាទីរបស់មាតាបិតា និងអ្នកថែទាំគឺមានសារៈសំខាន់ណាស់ចំពោះភាពជោគជ័យនៃកម្មវិធីរៀនសូត្រនៅទីកន្លែងធ្វើការណាមួយ។ តាមរយៈការផ្តល់នូវការគាំទ្រតាមផ្ទះ លោកអ្នកអាចជួយកូនរបស់លោកអ្នក ធ្វើការសម្រេចចិត្តយ៉ាងសំខាន់អំពីអនាគតរបស់ពួកគេ ហើយទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ច្រើនបំផុត ពីបទពិសោធន៍របស់ពួកគេនៅទីកន្លែងធ្វើការ។

### Workplace Learning (ការរៀនសូត្រនៅទីកន្លែងធ្វើការ)

កម្មវិធីរៀនសូត្រនៅទីកន្លែងធ្វើការ គឺជាផ្នែកមួយនៃកម្មវិធីសិក្សាថ្នាក់អនុវិទ្យាល័យរដ្ឋ NSW។ កម្មវិធីទាំងនេះ អនុញ្ញាតឲ្យសិស្សចំណាយរយៈពេលដែលបានគ្រោងទុកនៅទីកន្លែងធ្វើការ។ បទពិសោធន៍នេះ បង្កើនការរៀនសូត្រក្នុងថ្នាក់រៀនរបស់ពួកគេ ជួយជ្រើសរើសអាជីពរបស់ពួកគេ និងកសាងជំនាញផ្នែកឧស្សាហកម្មរបស់ពួកគេ។ ពុំទាក់ទិនការបង់ថ្លៃឡើយ។

### អត្ថប្រយោជន៍នៃការរៀនសូត្រនៅទីកន្លែងធ្វើការ

- កសាងជំនាញការងារទូទៅ ដូចជាការទំនាក់ទំនងនៅទីកន្លែងធ្វើការ និងការងារជាក្រុម
- អភិវឌ្ឍជំនាញផ្នែកឧស្សាហកម្មជាក់លាក់ ដែលបានផ្សារភ្ជាប់ទៅនឹង Vocational Education and Training (វគ្គអប់រំ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ) (VET) របស់ខ្លួន
- ធ្វើការសម្រេចចិត្តបានត្រឹមត្រូវ នៅពេលរៀបចំគម្រោងសិក្សាមុខវិជ្ជាសាលា និងមាតិកាឆ្ពោះទៅរកអាជីពរបស់ខ្លួន បន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការសិក្សា។

### កម្មវិធីរៀនសូត្រនៅទីកន្លែងធ្វើការ

**បទពិសោធន៍ការងារ** ជាទូទៅ ត្រូវបានអនុវត្តដោយសិស្សថ្នាក់ Years 9 ឬ 10 ដែលមានឱកាសមួយចំនួននៅថ្នាក់ Years 11 និង 12។ វាផ្តល់នូវការណែនាំទូទៅអំពី 'ពិភពការងារ' និងអាជីពការងារដែលអាចមាន។ សិស្សអនុវត្តការកិច្ចក្រោមការត្រួតពិនិត្យសមស្របទៅនឹងកម្រិតជំនាញរបស់ខ្លួន។

**កម្មវិធីរកកន្លែងការងារឲ្យធ្វើ** ត្រូវបានគ្រោងសម្រាប់សិស្សដែលចុះឈ្មោះចូលរៀនវគ្គសិក្សាផ្នែក Higher School Certificate (វិញ្ញាបនបត្រមធ្យមសិក្សា) (HSC) ដែលមានការទទួលស្គាល់ដោយឧស្សាហកម្ម។ ក្នុងអំឡុងពេលរកកន្លែងការងារឲ្យធ្វើ សិស្សអនុវត្តអ្វីដែលពួកគេកំពុងរៀន ដើម្បីទទួលបានបទដ្ឋានឧស្សាហកម្ម។ ការរកកន្លែងការងារឲ្យធ្វើ គឺជាតម្រូវការ HSC ចាំបាច់សម្រាប់វគ្គសិក្សាក្របខ័ណ្ឌនៃកម្មវិធីសិក្សាឧស្សាហកម្មជាក់លាក់។ សាលារៀននឹងរៀបចំការរកកន្លែងការងារឲ្យធ្វើ តាមរយៈ Work Placement Service Provider (ស្ថាប័នផ្តល់សេវារកកន្លែងការងារឲ្យធ្វើ)។

### ការរៀបចំការធ្វើដំណើរ

កន្លែងរកការងារឲ្យធ្វើភាគច្រើន នឹងស្ថិតនៅទីកន្លែងដែលត្រូវធ្វើដំណើរឆ្ងាយពីផ្ទះ។ រាល់ការធ្វើដំណើរទាំងអស់ គឺជាបន្ទុកចំណាយរបស់សិស្ស។ លោកអ្នកនឹងត្រូវបានរំពឹងទុកថា នឹងជួយដល់កូនរបស់លោកអ្នករៀបចំការធ្វើដំណើរ ហើយឧបត្ថម្ភដល់ការចំណាយលើការធ្វើដំណើររបស់កូនលោកអ្នក សម្រាប់អំឡុងពេលផ្តល់កន្លែងរកការងារឲ្យធ្វើ។ ប្រសិនបើលោកអ្នកមានក្តីព្រួយបារម្ភ លោកអ្នកគួរពិភាក្សាបញ្ហាទាំងនេះជាមួយកូនរបស់លោកអ្នក និងជាមួយអ្នករៀបចំកម្មវិធី។

